

Title (en)

Assembly for a roller mill

Title (de)

Anordnung für eine Walzenmühle

Title (fr)

Agencement pour un broyeur à rouleaux

Publication

EP 2801406 A1 20141112 (DE)

Application

EP 13166892 A 20130507

Priority

EP 13166892 A 20130507

Abstract (en)

[origin: WO2014180894A1] The invention relates to an assembly for a roller mill. The roller mill comprises two rollers (1), rotatably mounted in a frame, pressed against each other and rotating in opposition. At least one of the rollers (1) is movable orthogonally to the axial direction of the rollers (1). The assembly comprises one of the rollers (1) and a drive, which comprises a rotationally fixed rotor (4) connected to the roller (1) having poles (42) and a stator (5) having stator coils (53) for generating a magnetic field which has effect on the poles (42). The stator (5) is offset to the rotor (4) in the axial direction of the roller (1) and the stator coils (53) and the poles (42) are arranged in a plane orthogonal to the axial direction of the roller (1) such that an air gap results in the axial direction of the roller (1) between the stator (5) and the rotor (4).

Abstract (de)

Gegenstand der Erfindung ist eine Anordnung für eine Walzenmühle. Die Walzenmühle umfasst zwei gegeneinander gepresste, gegenläufig rotierende und in einem Rahmen drehbar gelagerte Walzen (1). Mindestens einer der Walzen (1) ist orthogonal zur axialen Richtung der Walzen (1) verschiebbar. Die Anordnung umfasst eine der Walzen (1) und einen Antrieb, welcher Antrieb einen drehfest mit der Walze (1) verbundenen Rotor (4) mit Polen (42) und einen Stator (5) mit Statorwicklungen (53) zur Erzeugung eines auf die Pole (42) wirkenden magnetischen Feldes umfasst. Der Stator (5) ist zum Rotor (4) in axialer Richtung der Walze (1) versetzt und die Statorwicklungen (53) und die Pole (42) sind in einer Ebene orthogonal zur axialen Richtung der Walze (1) angeordnet so, dass sich ein Luftspalt in axialer Richtung der Walze (1) zwischen dem Stator (5) und dem Rotor (4) ergibt.

IPC 8 full level

B02C 4/02 (2006.01); **B02C 4/42** (2006.01)

CPC (source: EP)

B02C 4/02 (2013.01); **B02C 4/42** (2013.01)

Citation (applicant)

DE 4110643 A1 19921008 - KRUPP POLYSIUS AG [DE]

Citation (search report)

- [AD] DE 4110643 A1 19921008 - KRUPP POLYSIUS AG [DE]
- [A] EP 2545994 A1 20130116 - ABB TECHNOLOGY AG [CH]
- [A] DE 102009021540 A1 20100512 - BITSZ ZWICKAU BUEROMAT IT SYST [DE]

Cited by

CN105854986A; WO2019153643A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2801406 A1 20141112; WO 2014180894 A1 20141113

DOCDB simple family (application)

EP 13166892 A 20130507; EP 2014059322 W 20140507